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PROTOKÓŁ NR 68/2015 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.0022.13.2016 

 

 

PROTOKÓŁ NR  68/2016 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 31 marca 2016 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawski o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „remonty cząstkowe nawierzchni dróg 

powiatowych  przy użyciu emulsji asfaltowej i grysów” – zajęcie stanowiska. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania  

w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań 

profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie 

promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w 

rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 – 2020.   

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

lata 2011 – 2015, za 2015 rok. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego 

przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2015 rok. 

5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji powiatu w sprawie wydania 

katalogu informacyjnego skierowanego do przedsiębiorców i klientów – zajęcie stanowiska. 

5.8. Bilans z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzony na dzień 31 grudnia 

2015r. 

5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2015 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.10. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie sfinansowania 

spotkania autorskiego uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum 

Nr 2 z pisarka Wiolettą Piasecką – zajęcie stanowiska. 

5.11. a) Rozliczenie roczne za 2015 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach,  

z zarządu nieruchomością przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Plan finansowo – gospodarczy na 2016 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 

częściach, zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim. 
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5.12. a) Informacja Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

we Włocławku dot. przejazdu przez wały oraz ilości bobrów i oceny ich wpływu na stan wałów 

przeciwpowodziowych. 

b) Informacja Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy dot. 

zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny ich wpływu na stan wałów przeciwpowodziowych. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim.  

Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha Marjańskiego, członka Zarządu 

Powiatu pana Lotfi Mansoura, Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską, Sekretarza Powiatu 

pana Piotra Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół  

nr 67/2016 posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 marca 2016r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 67/2016  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 marca 2016r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 67/2016 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 marca 2016r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem przedłożonego porządku posiedzenia? Dziękuję. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu został przyjęty. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawski  

o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „remonty cząstkowe 

nawierzchni dróg powiatowych  przy użyciu emulsji asfaltowej i grysów” – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawski o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „remonty cząstkowe nawierzchni dróg powiatowych  przy użyciu emulsji asfaltowej 

i grysów”. 

Zamówienie obejmuje wyboje: o głębokości 4,0 cm – 4.000 m
2
, o głębokości 5,0 cm – 1.000 m

2
,  

o głębokości powyżej 5,0 cm – 1.000 m
2
. Tryb zamówienia – przetarg nieograniczony. Kryteria 

wyboru oferty: cena – 90%, dyspozycyjność – 10%. Wartość zamówienia brutto 173.430zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawski postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „remonty cząstkowe nawierzchni dróg 

powiatowych  przy użyciu emulsji asfaltowej i grysów”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawski postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na „remonty cząstkowe nawierzchni dróg powiatowych  przy użyciu emulsji 

asfaltowej i grysów”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 marca 2016r. znak: 

Rz.272.5.3.2016 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawski z dnia 21 marca 2016r. o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na „remonty cząstkowe nawierzchni dróg powiatowych  przy użyciu emulsji asfaltowej i grysów”, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania 

dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie 

Aleksandrowskim. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim. 

W związku z realizacją pilotażowego programu „Aktywny samorząd” i porozumieniem zawartym 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, pani Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim przedłożyła przedmiotowy projekt uchwały. Jednostką organizacyjną realizującą 

Zasady przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd”  

w Powiecie Aleksandrowskim w 2016 roku będzie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim, natomiast obsługę finansową wykonywać będzie Wydział 

Finansowy Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia Zasad 

przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie 

Aleksandrowskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania  

w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

29 marca 2016r. znak: RK.600.2.1.2.2016 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań 

profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza  

w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku  

do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 – 2020.   

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 

– 2020.   
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Zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu należy 

między innymi opracowywanie i realizacja programu działań profilaktycznych mających na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie.  

W związku z powyższym pani Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim przedłożyła powiatowy program działań profilaktycznych mających 

na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą  

w rodzinie na lata 2016 – 2020 celem przedłożenia go Radzie Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 

– 2020 i wnieść pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia powiatowego 

programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza 

w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci  

w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 – 2020 i postanowił wnieść pod obrady 

XII sesji Rady Powiatu.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

22 marca 2016r. znak: PŚ.032.9.1.2016 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2016 

– 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015, za 2015 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015, za 2015 rok. 
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Zgodnie z uchwałą nr X/135/2011 Rady Powiatu z dnia 28 września 2011r. w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie na lata 2011 – 2015, pani Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim przedłożyła sprawozdanie z realizacji przedmiotowego programu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015, za 2015 rok i wnieść 

pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015, za 2015 rok i postanowił wnieść pod obrady XII sesji 

Rady Powiatu.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

29 marca 2016r. znak: PŚ.032.1.26.2016 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015, za 2015 rok, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu 

medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – 

Opiekuńczy w Raciążku. 

Pani Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

zwróciła się do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na zakup kompletu magnetycznych pasów 

bezpieczeństwa i 8 sztuk pasów czteropunktowych zabezpieczających. Zgodnie ze statutem  

SP ZL-O w Raciążku zakup sprzętu medycznego wymaga zgody Zarządu Powiatu. Zakup tego 

sprzętu został pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną przy SP ZL-O w Raciążku na 

posiedzeniu w dniu 24 marca 2016r., która uznała zasadność zakupu tego sprzętu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku tj. 

kompletu magnetycznych pasów bezpieczeństwa i 8 sztuk pasów czteropunktowych 

zabezpieczających. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 



7 
 

 

PROTOKÓŁ NR 68/2015 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku tj. kompletu magnetycznych 

pasów bezpieczeństwa i 8 sztuk pasów czteropunktowych zabezpieczających. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 29 marca 2016r. znak: 

PS.8023.4.2016 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2015 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - 

Opiekuńczego w Raciążku za 2015 rok. 

Zgodnie z planem pracy Rady Powiatu na 2016r., Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku przedłożył sprawozdanie z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za rok 2015. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - 

Opiekuńczego w Raciążku za 2015 rok i wnieść pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2015 

rok i postanowił wnieść pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 30 marca 2016r. znak: 

PS.8023.6.2016 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2015 

rok, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wydania katalogu informacyjnego skierowanego do przedsiębiorców i klientów – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wydania katalogu informacyjnego skierowanego do 

przedsiębiorców i klientów. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedłożyła ofertę współpracy złożoną 

przez pana Krzysztofa Jabłońskiego prowadzącego działalność pod firmą „Teczka Firm”  

z Otłoczyna dotyczącą wydania wraz z Powiatem Aleksandrowskim katalogu informacyjnego 

skierowanego do przedsiębiorców i klientów. Planowany nakład „teczki firm” to 3.000 

egzemplarzy. W przypadku wspólnej realizacji wydawnictwa, 10% nakładu tj. 300 egzemplarzy 

przekazane zostanie Starostwu Powiatowemu w Aleksandrowie Kujawskim do wewnętrznej 

dystrybucji jako materiał promocyjny i informacyjny. Jeżeli wyrazimy zgodę na współpracę, 

wówczas konieczne będzie podpisanie listu uwierzytelniającego. Opracowanie graficzne okładki  

i wklejki oraz zawartość merytoryczna stron przeznaczonych do dyspozycji powiatu przygotowane 

zostaną przez pracownika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. Wykonanie 

przedmiotowego informatora nie wiąże się z nakładami finansowymi po stronie powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję nawiązać współpracę z firmą „Teczka Firm”  

z Otłoczyna w zakresie wydania katalogu informacyjnego skierowanego do przedsiębiorców  

i klientów,  bez nakładów finansowych, oraz wyrazić jednorazową zgodę na użycie herbu i logo 

Powiatu Aleksandrowskiego, a także podpisanie listu uwierzytelniającego współpracę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił nawiązać współpracę z firmą „Teczka Firm” z Otłoczyna  

w zakresie wydania katalogu informacyjnego skierowanego do przedsiębiorców i klientów,  bez 

nakładów finansowych, oraz wyraził jednorazową zgodę na użycie herbu i logo Powiatu 

Aleksandrowskiego, a także podpisanie listu uwierzytelniającego współpracę. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 29 marca 2016r. znak: 

PS.054.16.2016 w sprawie wydania katalogu informacyjnego skierowanego do przedsiębiorców  

i klientów, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Bilans z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzony na dzień  

31 grudnia 2015r. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Bilans z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego sporządzony na dzień 31 grudnia 2015r. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie bilansu. 
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Pani Dorota Sobierajska – Zarząd Powiatu zobowiązany jest do 31 marca sporządzić bilans 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, który obrazuje stan aktywów i pasywów 

według stanu na 31 grudnia 2015r. Po stronie aktywów są pozycje związane ze środkami 

finansowymi, które są na rachunkach bankowych, na podstawowym rachunku 3.988.228,60zł,  

na rachunku lokat 2.606.000,00zł, pozostałe pozycje stanowią należności, które są przypisane dla 

powiatu. Po stronie pasywów są zobowiązania dotyczące kredytu, jest to kwota 7.358.00,00zł oraz 

zobowiązania wobec dochodów Skarbu Państwa, które zostały uzyskane na 31 grudzień, a 

wprowadzone w styczniu. Następna pozycja w kwocie 1.459.850zł inne pasywa, są to subwencje  

i dotacje, które wpłynęły w grudniu, a dotyczą wypłat styczniowych. Wynik budżetu, stan zarówno 

po stronie aktywów jak i pasywów zamyka się kwotą 6.808..483,36zł. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć bilans z wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzony na dzień 31 grudnia 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął bilans z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzony na 

dzień 31 grudnia 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Bilans z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzony na dzień 31 grudnia 2015r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za rok 2015 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Zgodnie z ustawą o rachunkowości, sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku zatwierdza Rada Powiatu. Niniejsze sprawozdanie uzyskało 

pozytywną opinię Rady Społecznej przy SP ZL-O w Raciążku na posiedzeniu w dniu 24 marca 

2016r.  

W dniu dzisiejszym wpłynęła korekta do przedłożonego sprawozdania. W związku z tym, 

przedkładam państwu ostateczną wersje projektu uchwały po dokonanej korekcie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i wnieść pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2015 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku i postanowił wnieść pod obrady XII sesji Rady Powiatu.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 29 marca 2016r. znak: 

PS.8023.5.2016 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2015 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

sfinansowania spotkania autorskiego uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 4  

i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarka Wiolettą Piasecką – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie sfinansowania spotkania autorskiego uczniów Publicznej 

Szkoły Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarka Wiolettą Piasecką. 

W związku z udziałem w rządowym programie wspierania organów prowadzących szkoły 

podstawowe realizujące kształcenie ogólne w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów poprzez 

promocje czytelnictwa wśród dzieci i młodzieży „Książki naszych marzeń”, Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się z wnioskiem o sfinansowanie spotkania 

autorskiego uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarką 

Wiolettą Piasecką, które odbędzie się w dniu 5 maja 2016 roku w siedzibie Zespołu. Podczas 

spotkania zostaną wręczone nagrody laureatom międzyszkolnego konkursu plastycznego na plakat 

promujący czytelnictwo i bibliotekę szkolną. 

Czy są pytania, uwagi, propozycje? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim i zwiększyć budżet szkoły o kwotę 

500zł z przeznaczeniem na częściowe sfinansowanie spotkania autorskiego uczniów Publicznej 

Szkoły Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarką Wiolettą Piasecką. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił zwiększyć budżet szkoły o kwotę 500zł  

z przeznaczeniem na częściowe sfinansowanie spotkania autorskiego uczniów Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarką Wiolettą Piasecką. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 30 marca 2016r. znak: 

PS.3153.9.2016 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

17 marca 2016r. w sprawie sfinansowania spotkania autorskiego uczniów Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 4 i Publicznego Gimnazjum Nr 2 z pisarka Wiolettą Piasecką, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. a) Rozliczenie roczne za 2015 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 

częściach,  

z zarządu nieruchomością przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Plan finansowo – gospodarczy na 2016 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej 

Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 

2/5 częściach, zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. a) Rozliczenie roczne za 2015 rok, 

właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach  

i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach, z zarządu nieruchomością przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie rozliczenia. 

 

Pan Piotr Marciniak – w wyniku rozliczenia rocznego sporządzonego przez zarządcę 

nieruchomości wspólnej, po uwzględnieniu wszystkich poniesionych kosztów związanych  

z bieżącym użytkowaniem nieruchomości oraz zsumowaniu uzyskanych dochodów, na rzecz 

powiatu powstała nadpłata w wysokości 6.881,17zł, która zostanie przekazana na rachunek 

bankowy Starostwa Powiatowego. Powstała w wyniku rozliczenia niedopłata w wysokości 

1.209,53zł dla Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski rozliczona zostanie poprzez wpłatę na 

konto zarządu nieruchomością wspólną. W ramach funduszu remontowego w 2015 roku wykonano 

remont parkingu, malowanie klatki, pylony, oznakowanie parkingu. Do rozliczenia zarządu 

nieruchomością wspólną za 2015 rok załączone jest rozliczenie finansowe funduszu remontowego  

i zestawienie poniesionych wydatków na nieruchomości przy ul. Słowackiego 8. 

Wnoszę o przyjęcie przedłożonego rozliczenia.  

 

Pan Dariusz Wochna – uważam, że powinniśmy spotkać się z Burmistrzem Aleksandrowa 

Kujawskiego w celu omówienia spraw związanych z wynajmowaniem sali konferencyjnej, która 

często wynajmowana jest bezpłatnie np. Gminie Aleksandrów Kujawski. Sala ta wymaga remontu. 

Dlatego powinniśmy włączyć do rozmów Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski, ponieważ gmina 

również korzysta z tej sali.  

 

Pan Piotr Marciniak – aktualizacji wymaga również umowa współwłaścicieli nieruchomości 

wspólnej. 
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Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć rozliczenie roczne  

za 2015 rok z zarządu nieruchomością przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim  

i podjąć uchwałę współwłaścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów 

Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach w w.w. zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął rozliczenie roczne za 2015 rok z zarządu nieruchomością przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli nieruchomości 

wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2/5 częściach w w.w. zakresie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. b) Plan finansowo – gospodarczy na 2016 

rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 

częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach, zarządu nieruchomością wspólną przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie planu finansowo – gospodarczy na 2016 rok. 

 

Pan Piotr Marciniak – zarząd nieruchomością wspólną przedłożył plan finansowo – gospodarczy 

na 2016 rok., który zawiera plan wydatków eksploatacyjnych, natomiast nie zawiera planu 

wydatków remontowych, co należy ustalić. Uważam, że w planie wydatków remontowych na 2016 

rok powinien znaleźć się remont sali konferencyjnej, o którym mówił pan Starosta i kontynuacja 

remontu parkingu. Kwestie te powinniśmy omówić na wspólnym spotkaniu współwłaścicieli 

nieruchomości. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić plan finansowo – 

gospodarczy na 2016 rok zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim i podjąć uchwałę współwłaścicieli nieruchomości wspólnej Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach 

w w.w. zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził plan finansowo – gospodarczy na 2016 rok zarządu nieruchomością 

wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2/5 częściach w w.w. zakresie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Rozliczenie roczne za 2015 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrów 

Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach, z zarządu 

nieruchomością przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do 

protokołu. 

Plan finansowo – gospodarczy na 2016 rok, właścicieli nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawskim w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach, zarządu 

nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad 5.12. a) Informacja Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

we Włocławku dot. przejazdu przez wały oraz ilości bobrów i oceny ich wpływu na stan 

wałów przeciwpowodziowych. 

b) Informacja Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy dot. 

zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny ich wpływu na stan wałów 

przeciwpowodziowych. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. a) Informacja Kujawsko – Pomorskiego 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku dot. przejazdu przez wały oraz ilości 

bobrów i oceny ich wpływu na stan wałów przeciwpowodziowych. b) Informacja Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy dot. zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny 

ich wpływu na stan wałów przeciwpowodziowych. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 lutego 2016r.  przyjął do realizacji wnioski Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 22 lutego 2016r. o wystąpienie do zarządcy 

wałów przeciwpowodziowych (Kujawsko-Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

we Włocławku) o umożliwienie przejazdu przez wały, w miejscach utwardzonych, rolnikom oraz 

wędkarzom, oraz o zinwentaryzowanie ilości bobrów oraz ocenę ich wpływu na stan wałów 

przeciwpowodziowych i brzegów Wisły, i postanowił wystąpić odpowiednio do Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w Bydgoszczy i Kujawsko-Pomorskiego Zarządu Melioracji  

i Urządzeń Wodnych we Włocławku w przedmiotowej sprawie. 

Otrzymaliśmy odpowiedź z Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

we Włocławku, z której wynika, że nie istnieją zakazy, poza szczególnymi przypadkami w okresach 

wykonywania prac inwestycyjnych, remontowych, utrzymaniowych oraz alarmu powodziowego, 

dotyczące przejeżdżania i przechodzenia przez wał przeciwpowodziowy w miejscach do tego 

przeznaczonych. Służą do tego utwardzone przejazdy wałowe łączące stronę odpowietrzną ze 

stroną odwodną wału. Zabronione jest poruszanie się po porośniętej trawą koronie wału wzdłuż 

jego osi podłużnej. Niedopuszczalne jest również chodzenie i jazda po skarpach wału. Niewłaściwe 

korzystanie z wału prowadzi bowiem do pogorszenia jego stanu technicznego. W latach 2013 – 

2015 wał na odcinku 8,350 km od km 3+650 do km 12+00 został zmodernizowany. Pozostały 

odcinek o długości 3,650 km będzie modernizowany w najbliższym czasie. Po zakończeniu prac, 

cały wał na długości 12 km zyska klasę budowli określoną jako I, zapewniającą najwyższy poziom 

bezpieczeństwa. Wał jest monitorowany i w razie stwierdzenia uszkodzeń naprawiany. Dotyczy to 

również uszkodzeń wyrządzonych przez bobry i inne zwierzęta. Uszkodzenia wału dokonywane 

przez zwierzęta ryjące nie mają istotnego wpływu na jego stan techniczny w przypadku 

bezzwłocznej naprawy tych uszkodzeń.  
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Otrzymaliśmy również odpowiedź z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska z Bydgoszczy,  

z której wynika, że za stan wałów oraz wpływu zwierząt na jego stan techniczny odpowiada 

Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku, z którym 

Dyrekcja współpracuje w zakresie monitorowania liczebności populacji czynnych stanowisk 

bobrowych. Na dzień dzisiejszy nie stwierdzono negatywnego wpływu działalności bobrów na stan 

techniczny wałów przeciwpowodziowych zlokalizowanych na terenie powiatu aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku 

dot. przejazdu przez wały oraz ilości bobrów i oceny ich wpływu na stan wałów 

przeciwpowodziowych oraz informacją Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Bydgoszczy dot. zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny ich wpływu na stan wałów 

przeciwpowodziowych. Jednocześnie proponuję przekazać przedmiotowe informacje do Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji  

i Urządzeń Wodnych we Włocławku dot. przejazdu przez wały oraz ilości bobrów i oceny ich 

wpływu na stan wałów przeciwpowodziowych oraz informacją Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy dot. zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny ich wpływu na stan 

wałów przeciwpowodziowych i postanowił przekazać je do Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Kujawsko – Pomorskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku  

z dnia 15 marca 2016r. znak: TEK 7035/440/2016 dot. przejazdu przez wały oraz ilości bobrów  

i oceny ich wpływu na stan wałów przeciwpowodziowych,  stanowi załącznik do protokołu. 

Informacja Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy z dnia 17 marca 2016r. 

znak: WPN.6401.2.30.2016.MK dot. zinwentaryzowania ilości bobrów oraz oceny ich wpływu  

na stan wałów przeciwpowodziowych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych. Udzielam głosu panu Wicestaroście. 

 

Pan Wojciech Marjański – dzisiaj odbyło się spotkanie na ulicy Dworcowej i ulicy Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, przy wykonanym w ubiegłym roku prawoskręcie. 

Mieliśmy szereg zastrzeżeń do wykonawstwa i w związku z tym odbyło się to spotkanie.  

W spotkaniu brali udział: Wicestarosta, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, inspektor nadzoru 

budowlanego, przedstawiciel Urzędu Miasta Aleksandrowa Kujawskiego oraz przedstawiciel 

wykonawcy.   
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Wykonawca zobowiązał się wykonać frezowanie na całej powierzchni, uwzględnił nasze sugestie 

związane z grubością warstwy, jeżeli chodzi o ten newralgiczny punkt, centrum skrzyżowania.  

Do prac przystąpią w pierwszych dniach maja. Była sugestia, żebyśmy pozyskali od wykonawcy 

frezy na utwardzenie poboczy, ale przedstawiciel wykonawcy stwierdził, że tę kwestię musi 

rozstrzygnąć właściciel firmy. Cały odcinek zostanie sfrezowany i położona zostanie nowa 

warstwa, grubsza. Wykonawca uznał swoją winę, powiedział, że jest to wina masy. Pasy zostaną 

odmalowane. Sporządzona została z tego spotkania notatka, którą podpisał wykonawca. 

Wykonawca przyznaje, że za późno wszedł na to zadanie. 

W kwestii drogi, odchodzącej od ulicy Wyspiańskiego, w sprawie której są interwencje, ustaliliśmy, 

że Miasto Aleksandrów Kujawski w swoim zakresie wykona wyrównanie  nawierzchni tej drogi. 

Droga ta łączy się z drogą miejską, nie łączy się z żadną drogą powiatową, jest to droga boczna.  

W 1996r., w związku z zapewnieniem dojazdu do działek mieszkańców, została wydzielona  

z gruntów należących do Skarbu Państwa, działka z przeznaczeniem na ulicę lokalno – 

mieszkaniową. Przedmiotowa droga jest obecnie gospodarowana przez miasto Aleksandrów 

Kujawski, jako droga lokalna. W 1999r. działka ta została skomunalizowana na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego. Należy uregulować kwestie własności działki. Sugerowałem Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych, żeby na dzień dzisiejszy, w miarę pozyskiwania wiórów z remontu 

naszych dróg nawozić frezowiny na tę drogę, a miasto w ramach swoich możliwości wyrówna  

i utwardzi nawierzchnię. Uważam, że jest to najlepsze rozwiązanie.  

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:35. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


